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Interpelacje i zapytania radnych  

 

Radny JERZY TRACZ  

 

Szanowny Panie Burmistrzu mam do Pana krótkie jedno pytanie, zbliża się zima, ponawiam 

swoje zapytanie sprzed roku podczas sesji też październikowej, kiedy nastąpi zabudowa 

stanowiska pracy biura podawczego tutaj gdzie się wchodzi? Przypuszczalnie ta zima może 

być ostra także wskazane by było, żeby ci pracownicy, którzy pracują mieli ten podstawowy 

komfort do wykonywania swojej pracy. Dziękuję. 

 

 

Pan radny Tracz podnosi kwestię zabudowy tutaj przy wejściu. Panie radny ja też mam 

świadomość, że pracujemy no w niedoskonałych warunkach. Zapraszam Pana w zimie też do 

siebie, no niestety trzeba marznąć. Natomiast jest to wszystko związane z pieniędzmi. Myślę, 

że pracownicy też jeśli mieliby utracić część środków z wynagrodzenia to wolimy jeszcze 

pracować w takich warunkach jak jest, bo na wszystko niestety pieniędzy nam nie wystarczy. 

Pan radny Wróblewski podniósł kwestię monitoringu. Myślę, że to będziemy dyskutować 

przy konstrukcji budżetu, bo to będzie na 2016r. decydując czy nam się uda tą koncepcję, 

którą dyskutowaliśmy. nie mamy jeszcze tak odnosząc się do sugestii porozumienia z 

Komendantem Policji, nie mamy jeszcze tego sfinalizowanego. Natomiast w ogóle będziemy 

rozmawiać przy budżecie czy znajdziemy środki na budowę tego monitoringu w roku 

przyszłym. 

 

 


